
تصویب صورتهای مال سال ۱۳۹۶ منطقه آزاد چابهار در جلسه شورایعال مناطق آزاد

دكتر اسحاق جهانيري در اين جلسه با اشاره به ظرفيت هاي فراوان مناطق آزاد تجاري ـ صنعت و ويژه اقتصادي براي توسعه اقتصادي

كشور، اظهار داشت: مناطق آزاد و ويژه اقتصادي فرصت بزرگ براي توسعه كشور هستند و ب انصاف است اگر جاياه اين مناطق را به

مراكزي براي واردات كالا تنزل دهيم و تهديدي براي توليد داخل كشور تلق كنيم.

معاون اول رييس جمهور با تاكيد بر اينه مناطق آزاد و ويژه اقتصادي م توانند نقش ويژه اي به خصوص در شرايط تحريم ايفا كنند،

از دبيرخانه شورا خواست دستور كار جلسه آت شورا با اين رويرد تنظيم شود كه چونه م توانيم استفاده بيشتري از ظرفيت هاي

مناطق آزاد و ويژه اقتصادي در دوران تحريم و شرايط جديد پيش روي كشور داشته باشيم.

معاون اول رييس جمهور همچنين رعايت ملاحظات زيست محيط در ايجاد مناطق و شهرهاي جديد را ضروري و پراهميت خواند و

با اشاره به مسائل زيست محيط در منطقه ويژه اقتصادي عسلويه، گفت: بايد براي بهبود شرايط زندگ ساكنان اينونه مناطق برنامه

ريزي دقيق صورت پذيرد.

در اين جلسه كه وزير دادگستري، رييس سازمان ميراث فرهن، صناي دست و گردشري، رييس سازمان حفاظت محيط زيست،

استاندار يزد و رييس كل گمرك جمهوري اسلام نيز حضور داشتند، صورتهاي مال و گزارش عملرد هيات مديره سازمان منطقه آزاد

تجاري‐ صنعت اروند، انزل، ارس، ماكو، كيش، قشم و چابهار منته به سال مال 1396 مورد بررس قرار گرفت و تصويب شد.

طرح جام منطقه آزاد تجاري‐ صنعت اروند، طرح جام منطقه ويژه اقتصادي صناي انرژي بر پارسيان، واردات ماشين آلات مرتبط با

پروژه هاي گردشري مربوط به منطقه ويژه اقتصادي زرنديه، اصلاح تبصره ماده 42 مقررات اشتغال نيروي انسان، بيمه و تامين

اجتماع در مناطق آزاد و تغيير كاربري فرودگاه منطقه ويژه اقتصادي پيام از دير موضوعات بود كه در اين جلسه مورد بحث و تبادل



نظر قرار گرفت و تصميمات لازم اتخاذ شد.

در اين نشست همچنين استاندار يزد گزارش از جلسات برگزار شده براي بررس طرح الحاق محدوده اي به منطقه آزاد يزد ارائه كرد و

پس از بيان توضيحات در خصوص نظرات موافق دستاههاي اجراي ذيربط، مقرر شد اين موضوع با حضور نمايندگان دستاههاي

مرتبط به طور دقيق بررس شود و در صورت تاييد، اين طرح براي بررس و تصويب نهاي به جلسه هيات وزيران ارائه شود.


